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Plats och tid

Beslutande 
närvarande

Ej tjänstgörande 
ersättare

Bällstarummet kl 18:00-19:

Parisa Liljestrand (M) (ordförande), Sofia Segergren (C) (vice ordförande), 
Raimo Vuojärvi (M), Ylva Mozis (L), Ing-Marie Elfström (S), Thomas 
Arctaedius (S), Bengt-Åke Grip (M)  ersätter Johan Skog (M), Lars Vargö 
(M) ersätter Stig Nyman (KD), Björn Furugren Beselin (C), Jerri Bergström
(S) ersätter Jaana Tilles (S)

Per-Olof Björkman (L), Ulf Nordlinder (S), Timo Grönlund (MP), Torbjörn 
Einarsson (C)

Övriga närvarande Victor Kilén (Kommundirektör), Anna Holm 
(Samhällsbyggnadschef), Annika Hellberg (Ekonomichef), Mimmi Carne 
(KD Sekreterare), Johanna Harling (TF Kanslichef), Jesper Westberg 
(Kommunsekreterare), Emelie Hallin (Stabschef), Vilhelmina Ranevad 
Granfalk (Kommunjurist)

Paragrafer §131

Justerande Thomas Arctaedius

Plats och tid för 
justering

Underskrifter

Sekreterare _______________________
Johanna Harling

Ordförande _______________________
Parisa Liljestrand

Justerande _______________________
Thomas Arcta dius
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ÄRENDELISTA
§131 Remissvar av utredningen om Styrmedel för att förebygga uppkomsten av avfall i 

syfte att främja cirkulär ekonomi, SOU 2017:22
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§ 131
Remissvar av utredningen om Styrmedel för att förebygga uppkomsten av
avfall i syfte att främja cirkulär ekonomi, SOU 2017:22 (KS 2017.180)

Beslut
-Kommunstyrelsen beslutar:
-att kommunstyrelsen delar utredningens slutsats om att avfallsförebyggnade åtgärder är
väsentligt för att nå hållbarhetsmålen.
-att kommunstyrelsen antar förvaltningens förslag till yttrande samt hänvisar gällande
omhändertagande av avfall såväl som avfallsförebyggnade åtgärder till SÖRAB:s svar som
sitt eget.
-att Vallentuna kommun ställer sig positiv till utredningens förslag till bilpool.
Paragrafen justeras omedelbart. 

Ärendebeskrivning
Vallentuna kommun har inbjudits att lämna remissvar av utredningen om Styrmedel för att 
förebygga uppkomsten av avfall i syfte att främja cirkulär ekonomi, SOU 2017:22. 
Utredningen föreslår: En tidsbegränsad delegation för cirkulär ekonomi, åtgärder för att öka 
tillgängligheten till bilpooler, ett avdrag för att stimulera hyra, begagnathandel och 
reparationer, utökat ansvar för kommunal avfallshantering att underlätta för hushållen att 
förebygga avfall, avfallsförebyggande i statliga och kommunala verksamheter, stärkt 
reklamationsrätt och ökad rättssäkerhet inom begagnathandel och delning. Vallentunas 
kommunägda avfallsbolag Söderhalls Renhållningsverk AB, SÖRAB har åtagit sig uppdraget 
att lämna gemensamma synpunkter för sina nio ägarkommuner. 
Samhällsbyggnadsförvaltningen föreslår att SÖRAB:s yttrande gällande omhändertagande av 
avfall överlämnas till Miljö- och Energidepartementet som kommunens kompletterande 
remissvar.

Yrkanden
Ordförande, Parisa Liljestrand (M), yrkar
- att kommunstyrelsen delar utredningens slutsats om att avfallsförebyggnade åtgärder är
väsentligt för att nå hållbarhetsmålen.
- att kommunstyrelsen antar förvaltningens förslag till yttrande samt hänvisar gällande
omhändertagande av avfall såväl som avfallsförebyggnade åtgärder till SÖRAB:s svar som sitt 
eget.
Paragrafen justeras omedelbart.

Sofia Segergren (C) yrkar som tillägg, med bifall från Parisa Liljestrand (M), Bengt- Åke Grip 
(M), Raimo Vuojärvi (M), Björn Furugren Beselin (C), Ylva Mozis (L), Lars Vargö (M),
Nicklas Steron (MP), Jerri Bergström (S), Thomas Arctaedius (S) och Ing-Marie Elfström (S),
att Vallentuna kommun ställer sig positiv till utredningens förslag till bilpool. 
Beslutsgång
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Ordförande, Parisa Liljestrand (M), ställer proposition på sitt eget yrkande och finner att 
kommunstyrelsen beslutar i enlighet därmed.

Ordförande, Parisa Liljestrand (M) ställer proposition på Sofia Segergrens (C) 
tilläggsyrkande och finner att kommunstyrelsen beslutar i enlighet därmed

Beslutsunderlag
1. Remissvar av utredningen om Styrmedel för att förebygga uppkomsten av avfall i

syfte att främja cirkulär ekonomi, SOU 2017:22.
2. Remissvar Vallentuna, 2016-07-11
3. BILAGA- SÖRABs Remissvar, daterad 2017-06-26
4. Remiss av utredning om Styrmedel för att förebygga uppkomst av avfall i syfte att

främja en cirkulär ekonomi



 REMISSVAR 
 2017-07-11 
 KS 2017.180 

 

VALLENTUNA KOMMUN REGERINGSKANSLIET 
 MILJÖ- OCH ENERGIDEPARTEMENTET 
  
 103 33 STOCKHOLM 

 

  

  
 
 

 

 

Vallentuna kommuns yttrande över 
remiss cirkulär ekonomi, SOU 2017:22 
 
Vallentuna kommun delar utredningens slutsats om att avfallsförebyggande åtgärder 
är väsentligt för att nå hållbarhetsmålen. Gällande omhändertagande av avfall såväl 
som avfallsförebyggande åtgärder hänvisar Vallentuna kommun till SÖRAB: svar som 
sitt eget. 
 
Utredningen tar även upp behovet av att styra mot giftfria, avfallssnåla och cirkulära 
produkter och kommunens roll genom att efterfråga dessa. Vallentuna kommun vill 
framhålla behovet av likartade krav på leverantörer och produkter i kommunsverige; 
och upphandlingsmyndighetens centrala roll i att staka ut en riktning såväl som att 
skapa miljömärkningar som kan användas för klassificering av produkter. 
 
Detaljerade krav riskerar att medföra ökade kostnader, särskilt för mindre kommuner 
med förhållandevis små inköpsvolymer. Genom att samla kommunerna och ställa 
likartade krav minskar risken för ökade kostnader inom de kommunala 
verksamheterna. Kommunen vill även framhäva behovet av att se över 
upphandlingslagstiftningen för att effektivisera och förenkla upphandlingar generellt. 
 
Kommunernas ekonomiska förutsättningar är av vikt för att kunna ställa höga 
miljökrav, exempelvis utifrån upphandlingsmyndighetens kriterie-bibliotek.  
Även om riktat statsstöd till strategisk upphandling kan vara positivt vill Vallentuna 
kommun framhålla kommunernas och SKL:s generella önskan om färre riktade 
statsbidrag och fler generella bidrag, för att få bättre framförhållning, minskad 
administration och ökad långsiktighet i arbetet.  
 
Vallentuna kommun ställer sig positiv till utredningens förslag till ökad tillgänglighet 
till bilpooler.  
 
 
 
Parisa Liljestrand  
Kommunstyrelsens ordförande  
 
Bilaga: SÖRABs svar på SOU2017:22, daterad 2017-06-26 
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